

基慈星際歷險記暨開放日- 特別天氣下安排

由於明天天氣持續不穩，基於安全考慮，及方便家長作好安排，6月1日「親子創意填色設計比賽頒獎典禮」、「家長講座」及「基慈星際歷險記暨幼小開放日」將作以下安排：

1. 如三號熱帶氣旋警告或以上/紅色或黑色暴雨警告發出：
 - 所有活動暫停
 - 「親子創意填色設計比賽頒獎典禮」及家長講座將順延至6月8日舉行，時間依舊
 - 6月8日「基慈星際歷險記暨幼小開放日」如常進行，所有安排與6月1日相同
2. 如早上 7:00 或前改發一號熱帶氣旋警告或黃色暴雨或以下：

所有節目將如常進行，敬請留意。期待於活動中與各位見面，一同進入緊張刺激又有趣的「星際歷險旅程」。

Galactic Adventures – Special Weather Arrangement

Due to the unstable weather forecast for tomorrow (June 1) and in consideration of safety and convenience for parents to make arrangements, the following arrangements will be made:

1. If Typhoon Signal No. 3 or above/Red or Black Rainstorm Warning is issued:
 - All activities will be suspended.
 - The "Coloring Competition Award Ceremony" and "Parent Talk" will be postponed to June 8, with the same time.
 - The "Galactic Adventures" on June 8 will proceed as scheduled, with all arrangements the same as on June 1.
2. If Typhoon Signal No. 1 or below/Yellow Rainstorm Warning or below is issued before 7:00 am:

All programs will proceed as scheduled. We look forward to meeting you at the event.